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Aansluiting A1/A30 

De CDA fractie vindt het van belang dat bereikbaarheid in onze provincie prioriteit krijgt. Die 

prioriteit is extra hard nodig bij de noordelijke ontsluiting Regio FoodValley. Weliswaar ook een zaak 

van gemeenten en buurprovincie Gelderland, maar zeker ook van onze provincie Utrecht. 

De aansluiting A1/A30 zou moeten functioneren als een knooppunt maar heeft die vormgeving (nog) 

niet. Een toename van file en ongevallen is het gevolg. Daardoor komt de bereikbaarheid van Regio 

FoodValley en Regio Amersfoort steeds meer onder druk te staan. De maatschappelijke kosten lopen 

bij het niet nemen van maatregelen op tot 10 miljoen euro per jaar 2022. Er is schade aan economie, 

milieu en duurzaamheid. 

Een toename van het autoverkeer en vrachtverkeer wordt verwacht. Zeker in combinatie met de 

extra verkeersdruk door de aankomende werkzaamheden bij knooppunt Hoevelaken. Daarmee 

ontstaat bij deze aansluiting A1/A30 een fuik omdat op andere wegvakken op de A1 (wel) 

capaciteitsuitbreiding plaatsvindt. 

Is de gedeputeerde bereidt actief deel te nemen in een lobby richting het Rijk om te zorgen voor een 

adequate oplossing voor de ontstane problematiek? Zo nee, waarom niet. Zo ja, op welke wijze gaat 

de gedeputeerde dit vorm geven? 
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